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Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου Αγιάς 

Προεργασία συνεδρίασης - Λήξη συνεδρίασης - διεκπεραίωσης πρακτικών Δευτέρα 21.10.2024, από 16:00 έως 22:00. 

 

 

 

                

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΛΑΡΙΣΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΑΓΙΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΑΓΙΑΣ 

 

Αγιά, 22.10.2024  

Αριθμ. πρωτ.: 13597 

Αριθμός Απόφασης 148/2024 
Διεύθυνση: Κύπρου 1, Κεντρική Πλατεία Ελευθερίας,  

                     Αγιά, 400 03 

Πληροφορίες: Ιωάννης Μπουρνάκας  

Τηλέφωνο: 2494350100-2494350131 
email: i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr 

 

 

Απόσπασμα από το πρακτικό της 19ης/ 21.10.2024 τακτικής συνεδρίαση  

του Δημοτικού Συμβουλίου Αγιάς. 

 

 

Θέμα 1ο : Έγκριση ψηφίσματος για την ένταξη του κάστανου στον κανονισμό De Minimis. 

 

 

Το δημοτικό συμβούλιο Αγιάς συνεδρίασε δημόσια, σήμερα Δευτέρα 21.10.2024 και ώρα 19:30, στην 

αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Αγιάς (Κύπρου 1, Κεντρική Πλατεία Ελευθερίας), μετά από την με 

αριθμό πρωτοκόλλου 13378/17.10.2024 (ημερομηνία γνωστοποίησης 17.10.2024) πρόσκληση του Προέδρου 

του.  

 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο 

είκοσι πέντε (25) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν:  

Παρόντες 

1. Χατζηρούφας Παντελής του Χρήστου  

2. Αργυρούλης Ιωάννης του Δημητρίου 3. Βόγιας Δημήτριος του Νικολάου 

4. Γαλάνης Δημήτριος του Αποστόλου 5. Γκαρανές Αλέξανδρος του Παναγιώτη 

6. Γουργιώτης Δημήτριος του Γεωργίου 7. Έξαρχος Αστέριος του Ιωάννη 

8. Λέτσιος Βασίλειος του Γεωργίου 9. Μπεϊνάς Αντώνιος του Κωνσταντίνου1 

10. Μυλωνάς Κωνσταντίνος του Γεωργίου 11. Ξαφάρας Κωνσταντίνος του Χρήστου 

12. Ολύμπιος Αθανάσιος του Ιωάννη2 13. Παπαποστόλου Αθανάσιος του Βασιλείου 

14. Παναγιώτου Γεώργιος του Δημητρίου 15. Ποτούλα Γεωργία του Δημητρίου 

16. Σμυρλής Βασίλειος του Αριστείδη3 17. Τσιντζιράκος Ιωάννης του Ευαγγέλου 

18. Τσιώνης Αστέριος του Νικολάου  

Απόντες 

19. Καφετσιούλης Απόστολος του Αργυρίου 20. Κορδίλας Δημήτριος του Γεωργίου 

21. Κρανιώτης Ευάγγελος του Κων/νου 22. Μπαρμπέρης Πέτρος του Σωτηρίου 

23. Ριζούλης Θεόδωρος του Γρηγορίου 24. Τσιαγκάλης Νικόλαος του Γεωργίου 

25. Χασιώτης Δημήτριος του Θωμά που δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα. 

 

                                                 
1 Αποχώρησε κατά τη συζήτηση του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
2 Αποχώρησε πριν τη συζήτηση των θεμάτων της συνεδρίασης. 
3 Προσήλθε στη συζήτηση του 6ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

http://www.dimosagias.gr/
mailto:i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr
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Στη συνεδρίαση, στην οποία προσκλήθηκαν όλοι οι πρόεδροι των δημοτικών κοινοτήτων, παραβρέθηκαν 

οι εξής: Κανδυλάρης Δημοσθένης (Μελιβοίας), Καψάλη Παρασκευή (Γερακαρίου), Λάμπρου Ευάγγελος 

(Μεγαλοβρύσου), Μαντζάνας Χρήστος (Νερομύλων), Πάνος Χρήστος (Καστρίου), Σοφολόγης Στέφανος 

(Σωτηρίτσας) και Χουτζιούμης Κωνσταντίνος (Σκλήθρου). 

 

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και συμμετείχε ο Δήμαρχος Αγιάς Αντώνης Ν. Γκουντάρας. 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν οι υπηρεσιακοί παράγοντες Αλέξανδρος Ντελής και Θεοδώρα 

Πατσιαβούδη. 

 

Για τα πρακτικά φρόντισε ο διοικητικός υπάλληλος Ιωάννης Μπουρνάκας. 

 

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

 

Στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο προχώρησε στη συζήτηση των θεμάτων της συνεδρίασης:  

 

Το θέμα εισηγήθηκε ο Πρόεδρος, που έθεσε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου τα εξής: 

 

Με την υπ’ αριθμ. 136/2024 απόφασή μας συστάθηκε επιτροπή σύνταξης ψηφίσματος για την ένταξη του 

κάστανου στον κανονισμό De Minimis. 

 

Η Επιτροπή δεν κατάφερε να καταλήξει σε ένα ενιαίο κείμενο κι ως εκ’ τούτου σας παραθέτουμε από την 

πλευρά μας το παρακάτω σχέδιο ψηφίσματος: 

«Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Αγιάς μετά την ανακοίνωση της ηγεσίας του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων που αφορά την αναγνώριση-εφαρμογή του κανόνα De minimis της ενίσχυσης  

των παραγωγών  μήλου της περιοχής του Δήμου, που επλήγη την περσινή χρονιά από την καταστροφική 

θεομηνία του DANIEL , συνήλθαν σε συνεδρίαση και αποφάσισαν  το παρακάτω ψήφισμα:   

Μετά  από έναν χρόνο πολλών αγροτικών κινητοποιήσεων, όπου συμμετείχαν  Αγροτικοί Σύλλογοι, 

Συνεταιρισμοί και Αγρότες του Δήμου Αγιάς, όπως και ο Αγροτικός Συνεταιρισμός Αμπελακίων του Δήμου 

Τεμπών, η ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων  αποφάσισε να ενεργοποιήσει «εν μέρει» 

τον κανόνα De minimis για την ενίσχυση των μηλοπαραγωγών της περιοχής  εξαιρώντας  τους  

καστανοπαραγωγούς που υπέστησαν την ίδια ζημιά από την καταστροφική θεομηνία του DANIEL.    

Η απόφασή τους μας βρίσκει «εν μέρει» σύμφωνους, αφού βέβαια ανακοινωθεί το  χρονοδιάγραμμα της 

καταβολής των αποζημιώσεων και το ποσό που πρέπει να καλύπτει το σύνολο της ζημιάς στα μήλα.  

Για την ολοκλήρωση της απόφασης θα πρέπει να εφαρμοστεί ο κανόνας De minimis και για τους 

καστανοπαραγωγούς της περιοχής του Δήμου Αγιας και της Κοινότητος Αμπελακίων του Δήμου Τεμπών. 

Αλλιώς, εκτός των άλλων, θα κινδυνεύουμε να χαρακτηριστούμε παγκόσμιο φαινόμενο αφού ο Daniel «επέλεξε» 

σε γειτνιάζοντα κτήματα να πλήξει μόνο τα μήλα. (Συνημμένα υποβάλλουμε αποτύπωση χαρτών).  

 Το κάστανο αποτελεί βασική καλλιέργεια του τόπου μας, αφού σε  16,5 χιλιάδες στρέμματα καλλιέργειας 

στην περιοχή του Δήμου Αγιας και περίπου 2,5 χιλιάδες στρέμματα καλλιέργειας στην κοινότητα Αμπελακίων 

απασχολεί εκατοντάδες αγρότες επαγγελματίες που αποδίδουν το 40% της συνολικής  παραγωγής καστανου της 

Χώρας.  

Ο Δήμος μας σε συνεργασία με τους Αγρότες, τους Συλλόγους και τους Συνεταιρισμούς, συνέταξε κοινή 

έκθεση για τις καταστροφικές συνέπειες του Daniel στα μήλα και τα κάστανα, αναδεικνύοντας την μείωση της 

παραγωγής. Το γεγονός πως από μια ενιαία έκθεση αποκλείστηκε το τμημα που αφορούσε το κάστανο αποτελεί 

καταφανέστατη αδικία. Πράξη αυθαίρετη, αντιεπιστημονική και πολιτικά λαθεμένη.  

Ζητάμε την άμεση αποκατάσταση της αδικίας και την ένταξη και του κάστανου στο De Minimis.  

Ο τόπος μας, τα τελευταία χρόνια , έχει υποστεί πάρα πολλές καταστροφές στον αγροτικό τομέα, με 

αποτέλεσμα πολλοί νέοι αγρότες  να εγκαταλείπουν τις καλλιέργειες. Η αποκατάσταση της αδικίας δε θα λύσει 

το πρόβλημα της περιοχής μας, αλλά θα δώσει ένα κίνητρο  στους καλλιεργητές του κάστανου να συνεχίσουν 

και την επόμενη χρόνια να καλλιεργούν με την ελπίδα οι αρμόδιοι του Υπουργείου να σταθούν αρωγοί στη 

μελλοντική τους προσπάθεια! 

Θα είμαστε δίπλα και μαζί με τους Αγρότες μας σε όποια μορφή αγώνα και εάν επιλέξουν». 
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Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Δήμαρχος που είπε τα εξής: «Η προσπάθεια μας είναι να ενώσουμε κι όχι να 

χωρίσουμε κόσμο. Σ’ αυτή την προσπάθεια συμμετείχαν και τα Αμπελάκια, δεν είναι κομψό να τα αφήσουμε απ’ 

έξω. Άλλωστε έχουμε και τη σύμφωνη γνώμη του Δήμου Τεμπών και του Δημάρχου και βεβαίως με τη σύμφωνη 

γνώμη του Προέδρου του Συνεταιρισμού. Δεν κάνουμε κάτι αυθαίρετα. Αυτοί οι άνθρωποι δώσαν μαζί μας τη 

μάχη και τα μήλα και για τα κάστανα. Αν μόνο αυτός είναι ο λόγος θα παρακαλούσα να πάμε ομόφωνα». 

 

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Αθανάσιος Παπαποστόλου, επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση 

Αγιάς», που είπε τα εξής: «Έχω συμμετέχει στις περισσότερες αγροτικές κινητοποιήσεις, όπως και ο Δήμαρχος 

και πολλοί άλλοι από εδώ μέσα, αυτό που βρίσκαμε μπροστά μας ήταν τα ΜΑΤ. Συμφωνώ να συμπεριληφθούν 

και τα Αμπελάκια φυσικά. Μια διαφορά που με αυτό το ψήφισμα είναι στη δεύτερη παράγραφο η λέξη 

“αποφάσισε” να αντικατασταθεί με τη λέξη “αναγκάστηκε”. Επίσης να διαγραφεί από την προτελευταία 

παράγραφο η φράση “ με την ελπίδα οι αρμόδιοι του Υπουργείου να σταθούν αρωγοί στη μελλοντική τους 

προσπάθεια”, αφού η αρωγή είναι αυτονόητη για μας κι όχι να ελπίζουμε, ελπίδα σ’ αυτό θα δεν υπάρχει μόνο 

αγώνας και διεκδίκηση. Αν συμφωνείτε σ’ αυτά εμείς υπερψηφίζουμε». 

 

Επίσης το λόγο πήρε ο Δημήτριος Γουργιώτης δημοτικός σύμβουλος της παράταξης «Αγιά Ένας Δήμος 

Ένα Μέλλον», που είπε τα εξής «Ήμουνα και στην επιτροπή και θέλω να διευκρινίσω ότι η επισήμανση που 

κάναμε για τα Αμπελάκια δεν ήταν άρνηση, αλλά αφορούσε στον εάν μπορούμε ως δημοτικό συμβούλιο Αγιάς 

να αναφέρουμε ένα κομμάτι άλλου Δήμου στο ψήφισμά μας. Εννοείται ότι είμαστε κατά του διαχωρισμού, 

εννοείται ότι είμαστε υπέρ στο να συμπεριληφθούν και τα Αμπελάκια, το πρόβλημα είναι κοινό δεν έχω καμιά 

αντίρρηση. Επίσης συμφωνούμε με τις αλλαγές που πρότεινε ο κ. Παπαποστόλου». 

 

Αφού τελείωσε η εισήγηση, ακολούθησε διαλογική συζήτηση, όπως αυτή καταγράφεται στο ηχητικό 

πρακτικό της συνεδρίασης, μετά την οποία: 

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

λαμβάνοντας υπόψη: 

 

1. Τις διατάξεις του άρθρου 65 παρ. 1 του ν. 3852/2010. 

2. Τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων. 

3. Τις αλλαγές στο αρχικό κείμενο που κατατέθηκε. 

4. Την ψηφοφορία που διενεργήθηκε, 

 

Αποφασίζουμε ομόφωνα  

 
Εγκρίνουμε το παρακάτω ψήφισμα για την ένταξη του κάστανου στον κανονισμό De Minimis: 

 

«Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Αγιάς μετά την ανακοίνωση της ηγεσίας του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων που αφορά την αναγνώριση - εφαρμογή του κανόνα De minimis της 

ενίσχυσης των παραγωγών μήλου της περιοχής του Δήμου, που επλήγη την περσινή χρονιά από την 

καταστροφική θεομηνία του DANIEL, συνήλθαν σε συνεδρίαση και αποφάσισαν το παρακάτω ψήφισμα:   

 

Μετά από έναν χρόνο πολλών αγροτικών κινητοποιήσεων, όπου συμμετείχαν Αγροτικοί Σύλλογοι, 

Συνεταιρισμοί και Αγρότες του Δήμου Αγιάς, όπως και ο Αγροτικός Συνεταιρισμός Αμπελακίων του Δήμου 

Τεμπών, η ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων αναγκάστηκε να ενεργοποιήσει «εν μέρει» 

τον κανόνα De minimis για την ενίσχυση των μηλοπαραγωγών της περιοχής εξαιρώντας τους  

καστανοπαραγωγούς που υπέστησαν την ίδια ζημιά από την καταστροφική θεομηνία του DANIEL.    

 

Η απόφασή τους μας βρίσκει «εν μέρει» σύμφωνους, αφού βέβαια ανακοινωθεί το  χρονοδιάγραμμα της 

καταβολής των αποζημιώσεων και το ποσό που πρέπει να καλύπτει το σύνολο της ζημιάς στα μήλα.  
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Για την ολοκλήρωση της απόφασης θα πρέπει να εφαρμοστεί ο κανόνας De minimis και για τους 

καστανοπαραγωγούς της περιοχής του Δήμου Αγιάς και της Κοινότητος Αμπελακίων του Δήμου Τεμπών. 

Αλλιώς, εκτός των άλλων, θα κινδυνεύουμε να χαρακτηριστούμε παγκόσμιο φαινόμενο αφού ο Daniel «επέλεξε» 

σε γειτνιάζοντα κτήματα να πλήξει μόνο τα μήλα. (Συνημμένα υποβάλλουμε αποτύπωση χαρτών).  

 

 Το κάστανο αποτελεί βασική καλλιέργεια του τόπου μας, αφού σε  16,5 χιλιάδες στρέμματα καλλιέργειας 

στην περιοχή του Δήμου Αγιάς και περίπου 2,5 χιλιάδες στρέμματα καλλιέργειας στην κοινότητα Αμπελακίων 

απασχολεί εκατοντάδες αγρότες επαγγελματίες που αποδίδουν το 40% της συνολικής  παραγωγής κάστανου της 

Χώρας.  

 

Ο Δήμος μας σε συνεργασία με τους Αγρότες, τους Συλλόγους και τους Συνεταιρισμούς, συνέταξε κοινή 

έκθεση για τις καταστροφικές συνέπειες του Daniel στα μήλα και τα κάστανα, αναδεικνύοντας την μείωση της 

παραγωγής. Το γεγονός πως από μια ενιαία έκθεση αποκλείστηκε το τμήμα που αφορούσε το κάστανο αποτελεί 

καταφανέστατη αδικία. Πράξη αυθαίρετη, αντιεπιστημονική και πολιτικά λαθεμένη.  

 

Ζητάμε την άμεση αποκατάσταση της αδικίας και την ένταξη και του κάστανου στο De Minimis.  

 

Ο τόπος μας , τα τελευταία χρόνια , έχει υποστεί πάρα πολλές καταστροφές στον αγροτικό τομέα, με 

αποτέλεσμα πολλοί νέοι αγρότες να εγκαταλείπουν τις καλλιέργειες. Η αποκατάσταση της αδικίας δε θα λύσει 

το πρόβλημα της περιοχής μας , αλλά θα δώσει ένα κίνητρο  στους καλλιεργητές του κάστανου να συνεχίσουν 

και την επόμενη χρόνια να καλλιεργούν! 

 

Θα είμαστε δίπλα και μαζί με τους Αγρότες μας σε όποια μορφή αγώνα και εάν επιλέξουν.» 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 148/2024. 
Αποφασίσθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Ο Πρόεδρος        Τα παρόντα μέλη 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Ο Πρόεδρος 

του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

Παντελής Χρ. Χατζηρούφας  


